



Administrative Decision (11 / 2025)

قرار إداري (2025/11)

Listing Transfer of COMPUTER STATIONERY

نقل إدراج أسهم شركة صناعة قرطاسية

INDUSTRY Co. SAOG

الكمبيوتر ش.م.ع.ع

Pursuant to:

استناداً إلى:

- The Royal Decree No. 18/2019 promulgating the commercial companies' law.
- The Royal Decree No.5/21 to transfer Muscat Securities Market to a closed joint stock company named Muscat Stock Exchange.
- The Royal Decree No.46/2022 promulgating securities law.
- The Article of Association of Muscat Stock Exchange SAOC.
- The Resolution passed by the EGM in the meeting held on 15/01/2025 to convert the legal status of the company from SAOG to SAOC at a share capital of OMR 1,000,000 divided into 10,000,000 shares.

- المرسوم السلطاني رقم [2019/18] بإصدار قانون الشركات التجارية.
- المرسوم السلطاني رقم [2021/5م] بتحويل سوق مسقط للأوراق المالية إلى شركة مساهمة عمانية مغلقة باسم شركة بورصة مسقط.
- المرسوم السلطاني رقم [2022/46م] بإصدار قانون الأوراق المالية.
- النظام الأساسي لشركة بورصة مسقط [ش.م.ع.م].
- قرار الجمعية العامة غير العادية المنعقدة بتاريخ 2025/01/15 م، المتعلق بتحول الشكل القانوني للشركة، من شركة مساهمة عامة إلى شركة مساهمة مغلقة برأسمال قدره 1,000,000 ر.ع. مقسم إلى 10,000,000 سهم.

And according to:

ووفقاً لـ :

The recommendation of Market Operations Department.

توصية دائرة عمليات السوق.

It has been decided:

تقرر:

Article (1): The listing of the company's shares shall be transferred from the Parallel Market to the Under Monitoring Market, as from Sunday 19/01/2025 until completing the transformation procedures.

المادة (1): يُنقل إدراج أسهم الشركة من السوق الموازية إلى سوق المتابعة ، وذلك اعتباراً من يوم الأحد الموافق 2025/01/19 م. وحتى الانتهاء من اجراءات التحول.

Haitham Salim Al Salmi
Chief Executive Officer

هيثم بن سالم السالمي
الرئيس التنفيذي

Issued: 16 Rabi 1446 H

صدر في: 16 رجب 1446 هـ

Corresponding to: 16 January 2025

الموافق: 16 يناير 2025

